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Zápisnica  
z 14. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 16. 12. 2024 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek  

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka 

Mgr. Vladimír Hromádka, riaditeľ ZŠ s MŠ,  

Verejnosť: Mário Škorupa, Peter Vnuk - Futbalový oddiel ŠK Radoľa,  

Miroslav Maruš, Stanislav Kohút, Miroslav Macúš – Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa, 

Miroslav Kocúr – Florbalový oddiel ŠK Vretenice Radoľa. 

 (Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu zastupiteľstva. 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Kontrola uznesení. 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 6/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za   komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa. 

6. Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu Obce Radoľa na rok 2025 s výhľadom 

na roky  2026 – 2027. 

7. Žiadosť o príspevok na činnosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska   

     v Radoli na rok 2025. 

8. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového klubu 

Radoľa na rok 2025. 

9. Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa v roku 2025. 

10. Žiadosť o dotáciu pre futbalový oddiel ŠK Radoľa na rok 2025. 

11. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Dobrovoľného hasičského 

zboru Radoľa na rok 2025. 

12. Prehodnotenie nájmu na rok 2025 za časť pozemku – kaderníctvo.  

13. Návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 a s výhľadom na  roky 2026 - 2027. 

14. Rozpočtové opatrenie č. 5/2024. 

15. Správy z kontroly č. 01,02,03,04/2024. 

16. Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce na I. polrok 2025. 

17. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025. 

18. Žiadosť Ing. Štefana Holtana - Riešenie parkovania v obci Radoľa a osadenie 

dopravných značiek.  

19. Žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 a časti 

priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. 

20. Informácia o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa. 

21. Informácia o priebehu rekonštrukcie miestnej komunikácie k cintorínu. 

22. Informácia o stave dopravy na svetelnej križovatke v Radoli. 

23. Informácia o prevádzke Slovenskej pošty v Radoli. 

24. Diskusia. 

25. Záver. 
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K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 7.  Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

K bodu 2 Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

Návrhy na doplnenie programu neboli podané. 

   

Uznesenie č. 128/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 16. 12. 2024  uvedený v pozvánke bez zmeny.  

 

 

K bodu 3 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň 

Overovatelia zápisnice v zložení: PaedDr. Blažena Gažová, Ján Šustek.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

 

K bodu 4  Kontrola uznesení 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 23. 

09. 2024. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 129/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení z trinásteho dvanásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radoľa zo dňa 23. 

09. 2024. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 5 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za   

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa. 

 

Starosta obce – zdôvodnil navrhované navýšenie sumy poplatku za komunálny odpad na rok 

2025: zvyšujú sa položky, ktoré neovplyvníme – rast DPH, všeobecná inflácia – inflačná 

doložka v zmluve s T+T, a. s., poplatok za uloženie na skládku stanovuje štát, máme povinnosť 

separovať textil, sú sprísnené pravidlá na separáciu textilu. Z ekonomického hľadiska je 

schválenie všeobecne záväzného nariadenia nevyhnutnosťou, obec nesmie hospodárenie 

s odpadmi dofinancovať z iných zdrojov rozpočtu, len z poplatku za komunálny odpad. Po 

navýšení poplatku na 30 Eur/rok/osoba určite nebudeme v zisku a nemali by sme byť 

v odpadovom hospodárení v strate.  

Návrh všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený dňa 22.11.2024. Neboli prijaté žiadne 

pripomienky. (Príloha č. 2) 

 

Uznesenie č. 130/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 

1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2023 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za   komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení  č. 1/2024, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2023 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za   komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za   

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa bolo schválené. 

 

 



4 

 

K bodu 6 Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu Obce Radoľa na rok 2025 s 

výhľadom na roky  2026 – 2027. 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila obecnému zastupiteľstvu odborné stanovisko 

kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 – 2027. 

(Príloha č. 3). 

V stanovisku uvádza, že zostavený rozpočet je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými 

právnymi predpismi a je v súlade so všeobecne záväznými nariadeniami Obce Radoľa. Návrh 

rozpočtu je spracovaný v požadovanej štruktúre a dostatočnom rozsahu. Navrhovaný rozpočet 

bežných výdavkov je zostavený tak, aby zabezpečil financovanie výdavkov na výkon 

samosprávnych pôsobností obce a na činnosť rozpočtových organizácií. Na základe uvedeného 

kontrolórka obce odporúča obecnému zastupiteľstvu návrh rozpočtu Obce Radoľa na rok 2025 

schváliť, návrh rozpočtu Obce Radoľa na roky 2026 – 2027 zobrať na vedomie.    

 

Uznesenie č. 131/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce k návrhu 

rozpočtu Obce Radoľa na rok 2025 s výhľadom na roky  2026 – 2027. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 Žiadosť o príspevok na činnosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov na 

Slovensku v Radoli na rok 2025. 

(Príloha č. 4.) 

Starosta obce – Do návrhu rozpočtu sme zahrnuli všetky žiadosti o dotácie na činnosť v takej 

výške, v akej boli požadované. Ak niekto v živote niečo rozbiehal, potom mu dôvod nemusím 

vysvetľovať. Trvá dlhé roky, kým vytvoríme podmienky na kultúru alebo šport a stačí jediný 

zásah z vonkajšieho prostredia a celá činnosť sa zrúti ako domček z karát.  

Základná organizácia Jednota dôchodcov na Slovensku má aktivity seniorov pravidelne každý 

mesiac a sú neodmysliteľnou súčasťou kultúrno-spoločenského života v obci. 

Žiadosť o príspevok na činnosť ZO JDS Radoľa pre rok 2025 bola prerokovaná na zasadnutí 

komisie pre financie a sociálne veci.  

 

Ing. Andrea Schmidtová – žiadosť sme prerokovali na zasadnutí komisie pre financie a sociálne 

veci – všetci členovia komisie súhlasili s dotáciou vo výške 900 Eur.  

 

Uznesenie č. 132/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje dotáciu pre Základnú organizáciu Jednoty 

dôchodcov na Slovensku v Radoli na rok 2025 v sume 900 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 
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proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 8 Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového klubu 

Radoľa na rok 2025. 

(Príloha č. 5) 

Starosta obce – stolný tenis už viac ako 60 rokov reprezentuje našu obec na rôznych súťažných 

úrovniach, spája našich obyvateľov, ktorých tento stále populárny šport baví niekoľkokrát 

týždenne na tréningoch a zápasoch. Na zabezpečenie činnosti sú potrebné finančné prostriedky 

na zakúpenie stolnotenisových potrieb.  

Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového klubu Radoľa na 

rok 2025 bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre financie a sociálne veci.  

 

Ing. Andrea Schmidtová – žiadosť sme prerokovali na zasadnutí komisie pre financie a sociálne 

veci – všetci členovia komisie súhlasili s dotáciou vo výške 1 800 Eur.   

 

Uznesenie č. 133/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje dotáciu na činnosť Stolnotenisového klubu 

Radoľa na rok 2025 v sume 1 800 Eur.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

k bodu 9 Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa 

v roku 2025.  

(Príloha č. 6) 

Starosta obce – florbalový oddiel Vretenice je už stabilnou súčasťou športového 

a spoločenského života v obci. V klube aktívne hrá viac ako 50 dievčat a žien vo veku od 6 do 

18 rokov prevažne z Radole. Žiačky hrajú v súčasnosti 4 tréningy týždenne, ostatné kategórie 

2 až 3 tréningy plus zápasy. Reprezentujú obec na celonárodnej úrovni. Družstvo žien hrá 

celoštátnu 1. ligu, kde si v sezóne 2023-2024 vybojovali bronzové medaily. Staršie žiačky sú 

od sezóny 2024 – 2025 účastníčkami 1. celoštátnej ligy starších žiačok (U15), mladšie žiačky 

sú vicemajsterkami Slovenska. Väčšinu nákladov klubu financujú rodičia a sponzori.  

Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa v roku 2025 bola 

prerokovaná na zasadnutí komisie pre financie a sociálne veci.  

Ing. Andrea Schmidtová – žiadosť sme prerokovali na zasadnutí komisie pre financie a sociálne 

veci – všetci členovia komisie súhlasili s dotáciou vo výške 7000 Eur.  
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Uznesenie č. 134/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje dotáciu na činnosť florbalového oddielu ŠK 

Vretenice Radoľa na rok 2025 v sume 7 000 Eur.  

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 10 Žiadosť o dotáciu pre futbalový oddiel ŠK Radoľa na rok 2025. 

Starosta obce – futbalový oddiel je pýchou obce. V roku 2025 oslavuje 70 rokov od založenia.  

Združujú viac ako 145 hráčov v kategóriách: muži, dorast, starší a mladší žiaci, staršia 

a mladšia prípravka a pred prípravka. Muži sú na čele súťaže. Mládež pôsobí v krajských 

súťažiach. Príspevok od obce pokrýva len časť nákladov. Požadujú dotáciu v rovnakej výške 

ako vlani. (Príloha č. 7) 

Ing. Andrea Schmidtová – navrhuje dať slovo prítomným zástupcom za futbalový oddiel.  

Starosta obce dal hlasovať za udelenie slova  p. Škorupovi a p. Vnukovi.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Mário Škorupa – z klubu odchádzajú ľudia, ktorí tu aktívne pracovali  už dvadsať rokov . Chceli 

by sme ich udržať čo najdlhšie. Futbalová sezóna začína v lete a končí v lete. Na mužov budú 

zvýšené náklady o 1500 Eur, ak postúpia do vyššej ligy. Je potrebné doriešiť aj správcu ihriska, 

ktorý sa bude o to starať. Teraz  sa o ihrisko starajú Peťo Vnuk a Jožko Macúš, robia to 

zadarmo. Nevieme koľko máme financií, lepšie by sa nám kalkulovalo, keby sme vedeli koľko 

dostaneme zákonom daných peňazí. 

Starosta obce – byt je v rekonštrukcii, po prestavbe bude mať výmeru približne 100 m2, 

dokončený by mal byť na prelome mesiacov  január – február 2025.  

Ján Šustek – venuje sa deťom a dorastu, komunikoval s dodávateľom, doprava bude v budúcom 

roku určite vyššia o 500 Eur. Nový štatutár futbalového klubu bude Pavol Andel a Michal 

Handlovský. Prípravku sme museli zriadiť. Náklady na činnosť futbalového klubu sa 

každoročne navyšujú. Predbežný rozpočet na rok 2025 je v prílohe žiadosti. Suma oprávnených 

základných nákladov je 21 300. Rozdiel v príjmoch riešime vždy sponzoringom. Na získanie 

financií sa zapájame do projektov. Výzvy sú prevažne na podporu rozvoja športu detí 

a mládeže.  

Ing. Kocúr – vieme aké sú náklady na mužov a aké sú náklady na deti? Treba rozdeliť financie.  

Starosta obce – navrhuje schváliť požadovanú sumu v žiadosti, v rozpočte máme položku 

„športové podujatie“ – je to jednorazová akcia, majme rezervu, treba udržať tradičnú činnosť. 

Ak poslanci stanovia pravidlá ako zúčtovať pridelené finančné prostriedky, bude treba ich  

dodržať. Nech je vyvážený pomer, treba sa spýtať aj futbalistov, či to má zmysel. Chápe 
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všetkých, že chcú mať financie rozdelené. Financovanie sa  nedá zovšeobecniť, ak pýtate na 

deti, podpora od sponzorov je, väčšina sponzorov je v tejto dobe krátkodobá.  

Ján Šustek – financovanie je približne polovica z dotácie od obce. Dotácie z projektov nie sú 

každý rok. Je to o úsilí zberať na túto činnosť: sponzori, 2% z dane, ... Réžia na ihrisko je 

spoločná. Je manažér futbalového klubu, do financovania sa nestará.  

Martin Dubeň – 90% dotácií zostáva na mládež? Muži dostávajú 7000 Eur od obce. Navrhuje 

schváliť doterajší stav, v nasledujúcom zasadnutí zastupiteľstva sa môžeme venovať 

financovaniu, aby futbalový oddiel fungoval a udržala sa tradícia.  

Ing. Ivan Kocúr – ak chcú muži postúpiť, budú vyššie náklady. Ak schválime navýšenie, bude 

len pre mužov. 

Ing. Andrea Schmidtová – pri financiách by mal byť jeden funkcionár za mužov a jeden za 

mládež, aby mali prehľad.  

Peter Vnuk – navrhuje udržať Memoriál Ing. Jána Kultána, pľacový turnaj stráca popularitu.  

Ing. Gabriela Berešíková – navrhuje urobiť vyúčtovanie za prvý polrok za deti, dorast a mužov.  

Starosta obce predložil návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 135/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje:  

- udelenie slova zástupcom futbalového oddielu p. Škorupovi a p. Vnukovi.  

- dotáciu na činnosť futbalového oddielu ŠK Radoľa na rok 2025 v sume 14 500 Eur.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 (Ján Šustek) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Dobrovoľného 

hasičského zboru Radoľa na rok 2025. 

(Príloha č. 8) 

Starosta obce – pomaly sa obnovuje Dobrovoľný hasičský zbor. Zatiaľ to nie je taká intenzita 

ako u ostatných žiadateľov. Dajme príležitosť rozbehnúť sa. Prítomný je zástupca 

Dobrovoľného hasičského zboru. Hlasovanie za udelenie slova p. Stanislavovi Kohútovi.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

 

Stanislav Kohút – Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa pre plnenie úloh potrebuje financie na 

vybavenie členov DHZ pracovnými odevmi, jednoduchými hasiacimi prostriedkami. Krajské 
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riaditeľstvo Hasičského a záchranného zboru v Žiline zaradilo Dobrovoľný hasičský zbor obce 

Radoľa do kategórie „C“, je súčasťou celoplošného rozmiestnenia síl a prostriedkov hasičských 

jednotiek na území SR v zmysle vyhlášky o hasičských jednotkách. V rámci detských súťaží 

potrebujú dokúpiť bundy pre deti, nožnicový stan a ďalšie vybavenie. Chcú sa venovať viac 

deťom. Majú približne 34 detí prevažne z Radole, aktivity ich bavia, zúčastňujú sa súťaží. 

Prispievajú aj rodičia. Podarilo sa získať kalové čerpadlo. Plánujeme si dať vyrobiť slávnostnú 

vyšívanú hasičskú zástavu DHZ. Je to finančne nákladné, začali sme finančnú zbierku. 

 

Uznesenie č. 136/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje:  

- udelenie slova zástupcovi Dobrovoľného hasičského zboru Radoľa p. Kohútovi. 

- dotáciu na činnosť Dobrovoľného hasičského zboru Radoľa na rok 2025 v sume 5 730 

Eur.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 12 Prehodnotenie nájmu na rok 2025 za časť pozemku – kaderníctvo. 

Starosta obce – každý rok na základe uznesenia obecného zastupiteľstva č. 103/2016 

a Nájomnej zmluvy o dočasnom užívaní pozemku zo dňa 14.06.2016 obecné zastupiteľstvo 

musí prehodnotiť výšku nájomného. Od roku 2023 bola uznesením obecného zastupiteľstva  

stanovená výška 230 Eur na rok. Na rok 2024 bola schválená nezmenená výška nájmu.  

Na základe predložených návrhov na výšku nájomného, starosta obce predložil návrh na 

uznesenie.  

 

Uznesenie č. 137/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje cenu nájomného za časť pozemku C KN č. 

175/10 v k. ú. Radoľa o výmere 114 m2  t. j. v sume 300 Eur na rok 2025.  

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 13  Návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 a s výhľadom na  roky 2026 - 2027. 

Starosta obce – návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 bol zverejnený od 29. 11. 2024. 

(Príloha č. 9) Rozpočet obce je vyrovnaný, zachovávajúci všetky existujúce služby, vytvára 

priestor na rozvoj obce. Úpravy, zmeny rozpočtu robíme v priebehu roka.  
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Ing. Andrea Schmidtová - na zasadnutí komisie sme preberali rozpočet školy - originálne 

kompetencie, financovanie tretieho oddelenia školského klubu detí. Od pána riaditeľa požadujú 

vyjadrenie k problematike školského klubu.  

Mgr. Vladimír Hromádka – na tretie oddelenie školského klubu je 60 % pracovný úväzok 

zamestnanca, v tomto roku sú to 4 mesiace  - od septembra do decembra. V budúcom roku 2025 

je  pracovný pomer na osem mesiacov. Zo zákona 138/2019 je pracovný pomer minimálne 

jeden školský rok, to znamená do konca augusta.  V treťom oddelení je 6 detí, závisí od 

dochádzky žiakov. Zákonom stanovený počet je 26 detí na jedno oddelenie. Nižší počet detí 

neovplyvní náklady, tie sú stále rovnaké. Záujem o školský klub je extrémny a my nevieme 

koľko sa prihlási v budúcom roku. O školský klub požiadajú rodičia na začiatku školského 

roku.  

Ing. Andrea Schmidtová – na finančnej komisii bola schválená čiastka 5400 Eur na štyri 

mesiace od septembra do decembra 2024, zostáva nejaká tisícka navyše. Na zasadnutí komisie 

k rozpočtu odporúčali schváliť financovanie tretieho oddelenia školského klubu od januára do 

augusta. Tretie oddelenie nie je rentabilné udržiavať pre málo detí v budúcom školskom roku.  

 

Starosta obce – predložil návrh na schválenie prevádzky školského klubu detí v znení: „Obecné 

zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje prevádzku tretieho oddelenia školského klubu detí 

v školskom roku 2025/2026.“ 

 

Hlasovanie  

H l a s o v a n i e :  

za: 0  

proti:  0 

zdržal sa:  7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce – Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa neschválilo prevádzku tretieho oddelenia 

školského klubu detí v školskom roku 2025/2026. 

V návrhu rozpočtu v časti Bežné výdavky školstvo  -  originálne kompetencie bude suma 

179 182 Eur znížená o 4000 Eur, z toho  2 000 Eur  sa presunie pre športové podujatia (postup 

pre futbalový oddiel - muži), 2000 Eur do zastrešenia, nadstavby a stavebných úprav budovy 

ŠK.  

 

Uznesenie č. 138/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočet obce Radoľa na rok 2025 a s výhľadom 

na  roky 2026 – 2027 s úpravami: 

- Bežné výdavky školstvo: ZŠ s MŠ originálne kompetencie  - 4000 Eur (po úprave 

175 182 Eur).  

- Športové podujatia + 2 000 Eur  

- Stavebné úpravy budovy ŠK Radoľa + 2000 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 
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neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 14  Rozpočtové opatrenie č. 5/2024. 

Starosta obce - v rozpočtovom opatrení č. 5/2024 sa v príjmovej a výdavkovej časti upravuje  

rozpočet obce  na sumu 2 369 271 Eur. V príjmovej časti sa navyšuje rozpočet o 14 134 Eur: 

dotácie zo štátneho rozpočtu pre obec, dotácie zo štátneho rozpočtu pre ZŠ, upravujú sa 

prenesené kompetencie, príjmy za réžiu od cudzích stravníkov, položky miestnych daní 

a poplatkov. Vo výdavkovej časti sa upravujú položky podľa potreby, vzhľadom na to, že je 

potrebné mať vyrovnaný rozpočet. K návrh rozpočtového opatrenia neboli žiadne pripomienky. 

(Príloha č. 10) 

 

Uznesenie č. 139/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 5/2024 v zmysle 

predloženého návrhu bez zmeny.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 15 Správy z kontroly č. 01, 02, 03, 04/2024. 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila poslancom obecného zastupiteľstva správy 

z vykonaných kontrol. (Príloha č. 11, 12, 13, 14.) 

Správa č. 1 – Kontrola internej smernice o postupe a podmienkach prijímania detí na 

predprimárne vzdelávanie v Materskej škole obce Radoľa. Smernica nebola doručená. 

Správa č. 2 – Kontrola pokladne – stav pokladničnej hotovosti, vedenie pokladničnej knihy, 

príjem, výdaj, dodržiavanie hotovosti pokladničného limitu. Pri kontrole pokladničných 

operácií v kontrolovanom subjekte nedošlo k porušeniu zákona. 

Správa č. 3 – kontrola dodržiavania hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelovosti pri 

hospodárení s finančnými prostriedkami, preverenie zákonnosti zverejňovania podľa zákona č. 

211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám v znení neskorších predpisov. Obec 

postupuje v zmysle zákona.  

Správa č. 4 – Kontrola pokladne – stav pokladničnej hotovosti, vedenie pokladničnej knihy, 

príjem, výdaj, dodržiavanie hotovosti pokladničného limitu. Pri kontrole pokladničných 

operácií v kontrolovanom subjekte nedošlo k porušeniu zákona. 

 

Uznesenie č. 140/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správy kontrolórky obce  z vykonanej 

kontroly č. 01,02,03,04/2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 
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proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 16 Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce na I. polrok 2025. 

Starosta obce - Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na I. polrok 2025 bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce od dňa 29. 11. 2024. Znenie návrhu prečítal starosta obce. 

(Príloha č. 15) 

 

Uznesenie č. 141/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce 

Radoľa na 2. polrok 2024 v zmysle predloženého návrhu. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 17 Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025. 

Starosta obce – predložil plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na nasledujúci rok 2025. 

Navrhuje termíny: 10. marca, 9. júna, 8. septembra, 8. decembra. V prípade potreby môže 

zasadať obecné zastupiteľstvo aj v inom termíne.  

 

Uznesenie č. 142/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva 

na rok 2025 v termínoch:  

10. 03. 2025 

09. 06. 2025 

08. 09. 2025 

08. 12. 2025. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 
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K bodu 18 Žiadosť Ing. Štefana Holtana - Riešenie parkovania v obci Radoľa a osadenie 

dopravných značiek. 

Starosta obce – dňa 20. 11. 2024 bolo obci doručené podanie Ing. Štefana Holtana – Riešenie 

parkovania v obci Radoľa a osadenie dopravných značiek, v ktorom sa obracia na nás so 

žiadosťou o prehodnotenie umiestnenia dopravnej značky „Zákaz státia“ na ulici Jaššová cesta 

a navrhovanými odporúčaniami a opatreniami na riešenie dopravnej situácie v obci. (Príloha č. 

16). 

 

PaedDr. Blažena Gažová – Ing. Holtan používa auto pozemkového spoločenstva, viac krát 

počas dňa musí ísť do terénu, zaparkované auto neprekáža nikomu. 

 

Starosta obce – pozemkové spoločenstvá nemajú žiadne svoje priestory, predseda výboru 

vybavuje všetko doma a nemá kde parkovať.  

Parkovanie v obci je problém, aj keď sme postavili dve nové parkoviská s kapacitou 40 miest. 

Spevnenie zelených plôch popri miestnej komunikácii pri Starom cintoríne by čiastočne 

pomohlo.  

 

Ing. Viera Andelová – mali by sme prehodnotiť aj druhý výjazd z obce. Teraz idú všetci z obce 

len po jednej ceste. Či by nebola lepšia Stará cesta.  

 

Uznesenie č. 143/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa poveruje Komisiu pre výstavbu a životné prostredie 

prerokovaním žiadosti Ing. Štefana Holtana -  Riešenie parkovania v obci Radoľa a osadenie 

dopravných značiek.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 19 Žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 

a časti priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. 

Starosta obce – p. Vladimír Ceniga doručil obci dňa 5. 12. 2024 Žiadosť o odkúpenie pozemku 

pod stavbou súp. č. 419 a časti priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. (Príloha č. 17). Nakoľko 

predmet žiadosti zasahuje do všetkých oblastí, odporúča prerokovať na komisiách obecného 

zastupiteľstva.  

 

Uznesenie č. 144/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa poveruje komisiu pre výstavbu a životné prostredie, 

komisiu pre financie a sociálne veci, komisiu pre šport, kultúru a školstvo prerokovaním 

žiadosti p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 a časti priľahlého 

pozemku v k. ú. Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  
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za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 20 Informácia o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa. 

Starosta obce – v tomto čase pracujeme na rekonštrukcii bytu v budove. Všetky zmluvné 

vzťahy sú ukončené. Byt rekonštruuje živnostník. Materiál sa nakupuje priebežne podľa 

potreby. Budova má univerzálne využitie, komunikuje s projektantom. Výťahová šachta bude 

realizovaná vonku. Naši zamestnanci pracujú na čistení vnútorného prostredia v podkroví, 

odstraňujú staré vrstvy. Predložil poslancom k nahliadnutiu projektovú dokumentáciu.  

 

Uznesenie č. 145/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o priebehu 

prestavby budovy ŠK Radoľa: 

- prerábka bytu 

- čistenie vnútorných priestorov. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

 

 

K bodu 21 Informácia o priebehu rekonštrukcie miestnej komunikácie k cintorínu. 

Starosta obce – informoval o ukončení prác na rekonštrukcii cesty na cintorín v celkovej sume 

79 704 Eur. Dosypaná je už aj ľavá strana.  

PaedDr. Blažena Gažová – na ľavej strane si budú ľudia platiť sami za asfaltovanie? 

Starosta obce – vysvetlil, že stavebník je povinný prispôsobiť sa pomerom, má to uvedené 

v stavebnom povolení, vjazd si urobí každý, ako bude potrebné. Dokonca má v prípade potreby 

povinnosť opätovne sa prispôsobiť miestnej komunikácii. Mali sme limit, ktorý dokážeme 

zaplatiť.  

 

Uznesenie č. 146/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o priebehu 

rekonštrukcie miestnej komunikácie k cintorínu.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 
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zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

 

K bodu 22 Informácia o stave dopravy na svetelnej križovatke v Radoli. 

Starosta obce – na základe pokynu bola zvýšená priechodnosť svetelnej križovatky v smere 

Čadca – Žilina. Pri úprave časových intervalov došlo k nesprávnemu nastaveniu a vypnutiu 

inteligentného riadenia, čo sa prejavilo znevýhodnením celej Vadičovskej doliny a mesta. 

Maximálna dĺžka intervalu z Radole v špičke je 15 +5 sekúnd, mimo špičky 10 + 5 sekúnd. To 

isté je zo strany Kysuckého Nového Mesta. Na hlavnom ťahu nebude skrátený interval.  Spolu 

s komisiou dopravy pri Žilinskom samosprávnom kraji pripravujeme spoločné rokovanie 

Slovenskej správy ciest a Policajným zborom SR o tejto križovatke na január 2025 v sále 

obecného úradu. Budem odporúčať prechod pre chodcov presunúť smerom do obce. 

 

Martin Dubeň – osvetlenie pri terajšom prechode nie je šťastne urobené. Bolo by dobré urobiť 

ako je pri materskej škole.  

 

Uznesenie č. 147/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o stave dopravy 

na svetelnej križovatke v Radoli. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 8 poslancov. 

 

 

K bodu 23 Informácia o prevádzke Slovenskej pošty v Radoli. 

Starosta obce – prevádzka Pošta Radoľa mala byť pôvodne dočasne zatvorená do 30. 9. 2024, 

z dôvodu, že prevádzka zostala aj naďalej zatvorená, písomne sme požiadali o urýchlené 

otvorenie. Z pretrvávajúcich personálnych dôvodov Slovenská pošta rozhodla o dočasnom 

uzatvorení prevádzky v Radoli do 31. decembra 2024. Otvorená by mala byť od 2. januára 

2025.  

 

Uznesenie č. 148/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informáciu starostu obce o prevádzke 

Slovenskej pošty v Radoli. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 
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Hlasovalo 8 poslancov. 

 

K bodu 24 Diskusia. 

PaedDr. Blažena Gažová – osvetlenie v Kozloviciach. 

Starosta obce – najvhodnejším riešením by bolo osvetlenie fotovoltikou. Osadili si sami nejaké 

senzorové svietidlá, nie je to vyhovujúce. 

Martin Dubeň – na parkovisku pri cintoríne sú dvojité obrubníky a medzi nimi je prázdny 

priestor, či sa nemohlo radšej rozšíriť parkovisko. 

Starosta – do prázdneho priestoru sa dosype hlina a vysadí zeleň, aby sa tadiaľ vodiči 

nepokúšali prechádzať autami.  

Ing. Gabriela Berešíková – otázka k projektu detského ihriska. 

Starosta obce – nedá sa vypustiť z projektu modré a zelené opatrenia z Programu Slovensko, sú 

to dva rôzne projekty. Výzva je stále pripravovaná a nevyhlásená. My máme pripravenú 

kompletnú projektovú dokumentáciu.  

 

K bodu  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Radoľa ukončil o 21,15 h. starosta obce Ing. Anton 

Tkáčik s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

 

PaedDr. Blažena Gažová ............................................ 

 

Ján Šustek   ............................................ 

 

 

 

 

 

 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 

 


